
BRM.0003.2.6.2020

Rejestr wniosków i zapytań złożonych złożonych podczas posiedzeń Komisji Rady Miasta Hajnówka w grudniu 2020 r.

Nr Data Radny/Komisja Wniosek/zapytanie Odpowiedzi

1. 01.12.2020 r. Helena Kuklik
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

WNIOSEK złożony ustnie
Radna w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska ponowiła 
wniosek, który wcześniej został zgłoszony - by ująć w projekcie budżetu 
miasta na 2021 rok oświetlenie ulicy Werpachowskiego i Miedzianej 

Odpowiedź na piśmie Nr 1a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 1b.odt [20 KB] 

2. 01.12.2020 r. Helena Kuklik
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

ZAPYTANIE złożone ustnie
Kiedy zakupiono działki przy ulicy Filipczuka oznaczone numerami 
geodezyjnymi 1/188 i 1/192 ? Za jaką kwotę je zakupiono i od kogo? 

Odpowiedź na piśmie Nr 2a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 2b.odt [20 KB] 

3. 01.12.2020 r. Helena Kuklik
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

WNIOSEK złożony na piśmie
Przekazać radnym na ich poczty elektroniczne projekty planów 
finansowych na 2021 rok opracowane przez Hajnowski Dom Kultury 
i Miejską Bibliotekę Publiczną

Odpowiedź na piśmie Nr 3a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 3b.pdf [3 MB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 3c.pdf [5 MB] 

4. 01.12.2020 r. Maciej Borkowski
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

ZAPYTANIE złożone ustnie
Czy prawdą jest, że pracownicy Miejskiej Biblioteki Publicznej pozostają 
w gotowości do pracy i w związku z tym otrzymują wynagrodzenie 
zasadnicze? Jak duże w związku z tym są oszczędności? Czy Pani 
Dyrektor i jeden pracownik wykonują swoje czynności?

Odpowiedź na piśmie Nr 4a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 4b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 4c.pdf [400 KB] 

5. 01.12.2020 r. Maciej Borkowski
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

ZAPYTANIE złożone ustnie
Co dalej z realizacją zadania pn. zalew przy ulicy Poddolnej i jak 
realizowane są obietnice złożone mieszkańcom?

Odpowiedź na piśmie Nr 5a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 5b.odt [20 KB] 

https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245445/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_1a-Nr_5a.odt?1611213505
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245452/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_5b.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245445/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_1a-Nr_5a.odt?1611213505
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245451/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_4c.pdf?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245450/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_4b.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245445/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_1a-Nr_5a.odt?1611213505
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245449/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_3c.pdf?1611213506
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245448/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_3b.pdf?1611213506
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245445/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_1a-Nr_5a.odt?1611213505
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245447/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_2b.odt?1611213506
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245445/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_1a-Nr_5a.odt?1611213505
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245446/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_1b.odt?1611213506


Nr Data Radny/Komisja Wniosek/zapytanie Odpowiedzi

6. 09.12.2020 r. Jadwiga Dąbrowska 
na Komisji Spraw 
Społecznych

WNIOSEK do projektu budżetu na 2021 r. złożony ustnie
Radna ponowiła wniosek zgłoszony w 2019 r. a także zgłoszony przez 
Radną Helenę Kuklik na Komisji Infrastruktury Komunalnej i Samorządu 
w dniu 1 grudnia 2020 r. w sprawie wykonania oświetlenia ulicy 
Werpachowskiego i ulicy Miedzianej. Radna zwróciła uwagę, że na ulicy 
Werpachowskiego są już słupy, które można wykorzystać 
do zainstalowania oświetlenia. Ponadto zasugerowała, żeby wykonać 
na w/w ulicach oświetlenie solarne.

Odpowiedź na piśmie Nr 6a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 6b.odt [40 KB] 

7. 09.12.2020 r. Barbara Laszkiewicz 
na Komisji Spraw 
Społecznych

WNIOSEK do projektu budżetu na 2021 r. złożony ustnie
ponowiony wniosek zgłoszony do projektu budżetu miasta na 2020 r. w 
sprawie zakupu 2 defibrylatorów AED i umieszczenia ich na budynkach 
Urzędu Miasta i Hajnowskiego Domu Kultury
Załącznik do Wniosku Nr 7.pdf [800 KB  ] (kopia wniosku z dnia 
30 września 2019 r., którą Radna przekazała na posiedzeniu Komisji) 

Odpowiedź na piśmie Nr 7a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 7b.odt [10 KB] 

8. 09.12.2020 r. Jadwiga Dąbrowska 
na Komisji Spraw 
Społecznych

ZAPYTANIE złożone ustnie
Czy Telewizja Kablowa miała zezwolenie na ustawienie słupów na ulicy 
Werpachowskiego?

Odpowiedź na piśmie Nr 8a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 8b.odt [40 KB] 

9. 09.12.2020 r. Jadwiga Dąbrowska 
na Komisji Spraw 
Społecznych

ZAPYTANIE złożone ustnie
Czy w przyszłym roku możliwa jest renowacja chodników na ulicy 
Bielskiej? 

Odpowiedź na piśmie Nr 9a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 9b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 9c.pdf [300 KB] 

10. 09.12.2020 r. Jadwiga Dąbrowska 
na Komisji Spraw 
Społecznych

ZAPYTANIE złożone ustnie
Czy w Urzędzie Miasta Hajnówka będzie zainstalowana winda?

Odpowiedź na piśmie Nr 10a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 10b.odt [20 KB] 

11. 09.12.2020 r. Aniela Kot i Ewa 
Rygorowicz na Komisji 
Spraw Społecznych

WNIOSEK złożony ustnie
ponowiony wniosek składany w 2019 r. w sprawie zainstalowania 
iluminacji świątecznych na ulicy Lipowej na odcinku od Ronda Św. Św. 
Cyryla i Metodego do szpitala.

Odpowiedź na piśmie Nr 11a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 11b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 11c.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 11d.pdf [200 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 11e.pdf [200 KB] 

https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245463/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_11e.pdf?1611213509
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245462/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_11d.pdf?1611213509
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245461/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_11c.odt?1611213508
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245460/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_11b.odt?1611213508
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245459/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_10b.odt?1611213508
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245458/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_9c.pdf?1611213508
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245457/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_9b.odt?1611213508
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245456/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_8b.odt?1611213508
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245455/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_7b.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245488/original/Za%C5%82%C4%85cznik_do_Wniosku_Nr_7.pdf?1611213720
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245488/original/Za%C5%82%C4%85cznik_do_Wniosku_Nr_7.pdf?1611213720
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245454/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6b.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507


Nr Data Radny/Komisja Wniosek/zapytanie Odpowiedzi

12. 09.12.2020 r. Ewa Rygorowicz WNIOSEK złożony ustnie
w sprawie ustawienia wiat przystankowych na przystankach MPK 
na ulicy Lipowej na odcinku od Ronda Św. Św. Cyryla i Metodego 
do szpitala (jest tam tylko 1 wiata)

Odpowiedź na piśmie Nr 12a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 12b.odt [40 KB] 

13. 09.12.2020 r. Barbara Laszkiewicz WNIOSEK złożony ustnie
ponowiony wniosek w sprawie ustawienia wiaty przystankowej 
na przystanku znajdującym się na ulicy Białostockiej obok sklepu 
(w kierunku Białegostoku)

Odpowiedź na piśmie Nr 13a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 13b.odt [40 KB] 

14. 09.12.2020 r. Barbara Laszkiewicz ZAPYTANIE złożone ustnie
Kiedy będzie możliwe ułożenie chodników przy ulicy Targowej 
i przebudowa ulicy Bielskiej?

Odpowiedź na piśmie Nr 14a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 14b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 14c.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 14d.odt [50 KB]
/pkt1/
Odpowiedź na piśmie Nr 14e.pdf [300 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 14f.pdf [300 KB] 

15. 09.12.2020 r. Barbara Laszkiewicz ZAPYTANIE złożone ustnie
Kiedy będzie możliwa przebudowa alejki w parku miejskim, która 
prowadzi w stronę osiedla Piłsudskiego?

Odpowiedź na piśmie Nr 15a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 15b.odt [50 KB]
/pkt2/

16. 09.12.2020 r. Barbara Laszkiewicz ZAPYTANIE złożone ustnie
Kiedy zostanie naprawiony chodnik na ulicy Armii Krajowej na odcinku 
od Szkoły Podstawowej Nr 1 do ulicy Zielonej? Radna zwróciła uwagę 
na wystające płytki chodnikowe.

Odpowiedź na piśmie Nr 16a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 16b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 16c.odt [50 KB]
/pkt3/

17. 09.12.2020 r. Barbara Laszkiewicz ZAPYTANIE złożone ustnie
Czy planowane jest zagospodarowanie stadionu w lesie przez Urząd 
Miasta Hajnówka?

Odpowiedź na piśmie Nr 17a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 17b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 17c.odt [50 KB]
/pkt4/
Odpowiedź na piśmie Nr 17d.pdf [400 KB] 

https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245472/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_17d.pdf?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245467/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_14d__Nr_15b__Nr_16c__Nr_17c.odt?1611213510
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245471/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_17b.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245467/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_14d__Nr_15b__Nr_16c__Nr_17c.odt?1611213510
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245470/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_16b.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245467/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_14d__Nr_15b__Nr_16c__Nr_17c.odt?1611213510
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245469/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_14f.pdf?1611213510
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245468/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_14e.pdf?1611213510
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245467/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_14d__Nr_15b__Nr_16c__Nr_17c.odt?1611213510
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245466/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_14c.odt?1611213510
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245465/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_14b.odt?1611213509
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245464/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_12b__Nr_13b.odt?1611213509
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245464/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_12b__Nr_13b.odt?1611213509
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245453/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_6a-Nr_17a.odt?1611213507


Nr Data Radny/Komisja Wniosek/zapytanie Odpowiedzi

18. 15.12.2020 r. Mieczysław Stanisław 
Gmiter na Komisji Polityki
Gospodarczej 

WNIOSEK do projektu budżetu na 2021 rok złożony ustnie
w sprawie przebudowy boiska przy Szkole Podstawowej 
Nr 2 im. Władysława Jagiełły w Hajnówce przy ul. Wróblewskiego 
2. Radny proponuje złożenie wniosku do Rządowego Funduszu Rozwoju
Inwestycji na przebudowę boiska. Jednocześnie zwrócił uwagę, 
że wnioski można składać do dnia 29 grudnia 2020 r. 

Odpowiedź na piśmie Nr 18a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 18b.odt [20 KB] 

19. 15.12.2020 r. Mieczysław Stanisław 
Gmiter na Komisji Polityki
Gospodarczej 

WNIOSEK do projektu budżetu na 2021 rok złożony ustnie
w sprawie budowy chodnika w ul. Ptaszyńskiego. Droga jest 
uczęszczana przez mieszkańców m. in. osiedla „Siwa Kolonia” 
i „Międzytory”, idących do sklepu znajdującego się na ulicy 
Warszawskiej. Radny jako źródło finansowania wniosku wskazał rezerwę
budżetową.

Odpowiedź na piśmie Nr 19a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 19b.odt [20 KB] 

20. 15.12.2020 r. Mieczysław Stanisław 
Gmiter na Komisji Polityki
Gospodarczej 

WNIOSEK złożony ustnie
Przekazać z nadwyżki budżetowej 20 tys. zł na Międzynarodowy 
Festiwal Muzyki Cerkiewnej „Hajnówka” w Białymstoku.

Odpowiedź na piśmie Nr 20a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 20b.odt [20 KB] 

21. 15.12.2020 r. Mieczysław Stanisław 
Gmiter na Komisji Polityki
Gospodarczej 

WNIOSEK złożony ustnie
Zwiększyć kwotę dotacji na sekcję boksu o 2 tys. zł (z 9 tys. zł do 11 tys. 
zł) Radny jako źródło finansowania wniosku wskazał rezerwę 
budżetową.

Odpowiedź na piśmie Nr 21a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 21b.odt [20 KB] 

22. 15.12.2020 r. Mieczysław Stanisław 
Gmiter na Komisji Polityki
Gospodarczej 

WNIOSEK złożony ustnie
Zwiększyć wynagrodzenie Zastępcy Burmistrza Miasta Hajnówka. Radny
jednocześnie zwrócił się z prośbą o podanie wysokości wynagrodzenia 
Zastępcy Burmistrza Miasta.

Odpowiedź na piśmie Nr 22a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 22b.odt [10 KB] 

23. 15.12.2020 r. Adam Czurak na Komisji 
Polityki Gospodarczej 

WNIOSEK złożony ustnie
Wykonać doświetlenie ulicy Brzozowej (1 punkt oświetleniowy 
na odcinku między ulicą Lipową a ulicą Grunwaldzką) w ramach 
zaplanowanych środków na zadanie inwestycyjne w 2021 
pn. przebudowa ul. Brzozowej, chodnik w ulicy Grunwaldzkiej.

Odpowiedź na piśmie Nr 23a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 23b.odt [40 KB] 

https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245477/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_23b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245476/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_22b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245475/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_19b__Nr_20b__Nr_21b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245475/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_19b__Nr_20b__Nr_21b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245475/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_19b__Nr_20b__Nr_21b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245474/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18b__Nr_26b__Nr_34b__Nr_35b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717


Nr Data Radny/Komisja Wniosek/zapytanie Odpowiedzi

24. 15.12.2020 r. Maciej Borkowski 
i Helena Kuklik na Komisji
Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

WNIOSEK złożony ustnie
Radni wnioskowali, by Dyrekcja Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Hajnówce rozpatrzyła możliwość utworzenia 
co najmniej pięciu łóżek przeznaczonych dla pacjentów 
uzależnionych od alkoholu, narkotyków.

Odpowiedź na piśmie Nr 24a.odt [20 KB] 

25. 15.12.2020 r. Maciej Borkowski 
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

WNIOSEK złożony ustnie
Radny wnioskował o przedstawienie regulaminu przyznawania 
stypendium studentom kształcącym się na kierunkach pielęgniarstwo 
i położnictwo od momentu jego powstania do chwili obecnej 
(Regulamin stypendium wraz ze zmianami) oraz o przedstawienie liczby 
stypendystów i wysokość stypendium przyznawanego w poszczególnych
latach.

Odpowiedź na piśmie Nr 25a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 25b.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 25c.pdf [3 MB] 

26. 15.12.2020 r. Maciej Borkowski 
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

WNIOSEK złożony ustnie
Radny wnioskował by Burmistrza Miasta Hajnówka złożył do dnia 
29.12.2020 r. wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Inwestycji 
na budowę boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 
im. Władysława Jagiełły w Hajnówce przy ul. Wróblewskiego 2.

Odpowiedź na piśmie Nr 26a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 26b.odt [20 KB] 

27. 15.12.2020 r. Maciej Borkowski 
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

WNIOSEK złożony ustnie
Radny wnioskował o przygotowanie przez Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji sp. z o. o w Hajnówce z ostatnich pięciu lat 
wykazu kontroli ścieków wraz z jej wynikami w Zakładzie Gryfskand.

Odpowiedź na piśmie Nr 27a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 27b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 27c.pdf [600 KB] 
/pkt 2.4/

28. 15.12.2020 r. Maciej Borkowski 
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

ZAPYTANIE złożone ustnie
Radny zwrócił się z zapytaniem: ile Przedsiębiorstwo Wodociągów 
i Kanalizacji pozyskuje HAJ-PLONu?

Odpowiedź na piśmie Nr 28a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 28b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 28c.pdf [600 KB] 
/pkt 2.5/

29. 15.12.2020 r. Maciej Borkowski 
na Komisji Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

ZAPYTANIE złożone utnie
Radny wnosi o wyjaśnienie czy HAJ-PLON jest nawozem czy środkiem 
polepszającym warunki glebowe?

Odpowiedź na piśmie Nr 29a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 29b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 29c.pdf [600 KB] 
/pkt 2.6/

https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245481/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27c-31c.pdf?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245480/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27b-31b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245481/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27c-31c.pdf?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245480/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27b-31b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245481/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27c-31c.pdf?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245480/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27b-31b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245474/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18b__Nr_26b__Nr_34b__Nr_35b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245479/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_25c.pdf?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245478/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_25b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717


Nr Data Radny/Komisja Wniosek/zapytanie Odpowiedzi

30. 15.12.2020 r. Helena Kuklik na Komisji 
Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

WNIOSEK złożony ustnie
Radna w związku z wnioskiem Radnego Macieja Borkowskiego dot. 
informacji o kontroli ścieków w firmie Gryfskand wnosiła o 
przedstawienie ilościowych objętości ścieków z tej firmy za okres 5 lat.

Odpowiedź na piśmie Nr 30a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 30b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 30c.pdf [600 KB] 
/pkt 2.7/

31. 15.12.2020 r. Helena Kuklik na Komisji 
Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

WNIOSEK złożony ustnie
Radna wnosiła o przedstawienie planu sieci kanalizacyjnej w mieście 
z naniesionymi na niej urządzeniami podczyszczającymi.

Odpowiedź na piśmie Nr 31a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 31b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 31c.pdf [600 KB] 
/pkt 2.8/
Załącznik do Odpowiedzi na piśmie Nr 31c.pdf 
[1 MB] 

32. 15.12.2020 r. Helena Kuklik na Komisji 
Infrastruktury 
Komunalnej i Samorządu

ZAPYTANIE złożone ustnie
Radna zwróciła się z zapytaniem co się dzieje i na co zostały 
przeznaczone środki, które miasto otrzymało w formie czeku od Pana 
Premiera.

Odpowiedź na piśmie Nr 32a.odt [20 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 32b.odt [20 KB] 

33. 16.12.2020 r. Aniela Kot na Komisji 
Spraw Społecznych

WNIOSEK złożony ustnie
Radna wnioskowała, by skierować ofertę Parku Wodnego do dzieci 
i młodzieży hajnowskich szkół z propozycją korzystania z basenu 
w czasie ferii zimowych w formie zorganizowanych grup.

Odpowiedź na piśmie Nr 33a.odt [10 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 33b.odt [40 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 33c.pdf [300 KB] 

34. 16.12.2020 r. Małgorzata Łukaszewicz  
na Komisji Spraw 
Społecznych

WNIOSEK złożony ustnie
Radna wnioskowała, by Urząd Miasta Hajnówka złożył wniosek 
do Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na budowę boiska 
wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 im. Władysława 
Jagiełły w Hajnówce przy ul. Wróblewskiego 2.

Odpowiedź na piśmie Nr 34a.odt [10 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 34b.odt [20 KB] 

35. 16.12.2020 r. Komisja Spraw 
Społecznych

WNIOSEK złożony ustnie
Komisja wnioskowała by Urząd Miasta Hajnówka złożył wniosek 
do Rządowego Funduszu  Inwestycji Lokalnych na budowę boiska 
wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 3 im. dr. Kazimierza 
Ptaszyńskiego w Hajnówce przy ul. Działowej 1 (za wnioskiem 
głosowało 7  radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie było, 
w głosowaniu udział wzięło 7 radnych)

Odpowiedź na piśmie Nr 35a.odt [10 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 35b.odt [20 KB] 

https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245474/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18b__Nr_26b__Nr_34b__Nr_35b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245483/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_33a-Nr_36a.odt?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245474/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18b__Nr_26b__Nr_34b__Nr_35b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245483/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_33a-Nr_36a.odt?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245485/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_33c.pdf?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245484/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_33b.odt?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245483/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_33a-Nr_36a.odt?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245482/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_32b.odt?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245487/original/Za%C5%82%C4%85cznik_do_Odpowiedzi_na_pi%C5%9Bmie_Nr_31c.pdf?1611213720
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245487/original/Za%C5%82%C4%85cznik_do_Odpowiedzi_na_pi%C5%9Bmie_Nr_31c.pdf?1611213720
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245481/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27c-31c.pdf?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245480/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27b-31b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245481/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27c-31c.pdf?1611213719
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245480/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_27b-31b.odt?1611213718
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245473/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_18a-Nr_32a.odt?1611213717


Nr Data Radny/Komisja Wniosek/zapytanie Odpowiedzi

36. 16.12.2020 r. Jadwiga Dąbrowska 
na Komisji Spraw 
Społecznych

WNIOSEK złożony ustnie
Radna wnioskowała by Szkoła Podstawowa Nr 2 z Oddziałami 
Integracyjnymi była szkołą wyłącznie integracyjną na wzór Przedszkola 
Samorządowego nr 3 z oddziałami integracyjnymi  w Hajnówce z uwagi  
na to iż w tej szkole znajduję się  m. in. przygotowana do ćwiczeń 
pracownia sensoryczna.

Odpowiedź na piśmie Nr 36a.odt [10 KB] 
Odpowiedź na piśmie Nr 36b.odt [70 KB] 

https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245486/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_36b.odt?1611213720
https://fs.siteor.com/hajnowka-bip/article_attachments/attachments/245483/original/Odpowied%C5%BA_na_pi%C5%9Bmie_Nr_33a-Nr_36a.odt?1611213719
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